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PROTOKÓŁ NR LXI/18 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 27 lipca 2018 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram – Dudek,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusław Kuchta, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, 

Krzysztof Kostycz i Piotr Smoleń. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski  oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na sesji. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Leszka Madeja. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy do porządku obrad ktoś chce wprowadzić jakieś 

zmiany.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian. 

W punkcie 5, zamiast projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Jaśliska na 2018 rok przedstawionego na druku nr 362, prosił o wprowadzenie projektu 

uchwały na druku nr 362a.  

Prosił ponadto o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 -2024 - 

druk nr 363, 

- w sprawie zmiany uchwały własnej nr LVII/331/18 Rady Gminy Jaśliska z 29 maja 2018 r.  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok - druk nr 364, 

 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Krośnieńskiego na realizację zadania 

publicznego  - druk nr 365. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Po przegłosowaniu, wniosek Wójta został przyjęty jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. Przedstawia 

się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk nr 362a/, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 -2024 

/druk nr 363/, 

c) zmiany uchwały własnej nr LVII/331/18 Rady Gminy Jaśliska z 29 maja 2018 r.  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk  

nr 364/, 
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d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Krośnieńskiego na realizację zadania 

publicznego  /druk nr 365/. 

6. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji.                                                         

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/. 

 

Ad. 2. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Gminy Adam Dańczak informował, że jego działalność w okresie 

międzysesyjnym to bieżące funkcjonowanie Urzędu, przyjmowanie petentów oraz na 

otrzymane zaproszenia, udział w spotkaniach.   

Informował, że: 

16 lipca odbyło się uroczyste otwarcie drogi wojewódzkiej nr 897 Tylawa – Komańcza – 

Cisna – Ustrzyki Górne – Wołosate – Granica Państwa na odcinku Tylawa – Daliowa. Ze 

strony gminy zapewniono nagłośnienie oraz pomoc przy uporządkowaniu parkingu na 

Spalonej. W tym miejscu Wójt poinformował, że trwają już prace związane z projektem i 

badaniami geologicznymi na odcinku osuwiska. Na uwadze są równie dwa mosty. 

Wyraził nadzieję, że w perspektywie roku przyszłego zostaną podjęte dalsze prace.  

18 lipca w godzinach popołudniowych na zaproszenie Pani Alicji Majdosz odbyło się 

spotkanie organizacyjne przed trzecim Jaśliskim Półmaratonem. Wójt podziękował Pani 

Alicji Majdosz za zorganizowanie tego spotkania. 

19 lipca w Urzędzie Gminy spotkał się z Proboszczem Parafii  Grekokatolickiej w Komańczy 

Ks. Andrzejem Żurawiem oraz Mikołajem Krupejem – mieszkańcem Daliowej, którzy 

poruszyli temat opieki nad Cerkwią w Daliowej. Wójt udzielił więcej informacji dotyczących 

tej Cerkwii. 

21 lipca odbył się III Jaśliski Półmaraton oraz w drugiej części tego dnia impreza Powitanie 

lata. Za pomoc w organizacji Wójt podziękował pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury  

i Czytelnictwa w Jaśliskach: Alicji Majdosz, Elżbiecie Sadowskiej i Joannie Winnickiej oraz 

pracownikom Urzędu Gminy: Jerzemu Magierowskiemu, Piotrowi Urbanowi, Rafałowi 

Majdoszowi, Sławomirowi Michalakowi, Andrzejowi Guzikowi, Jarosławowi Puchalikowi, 

Monice Dubiel oraz grupom z jednostek OSP w Jaśliskich i Posadzie Jaśliskiej.  

Wójt informował dalej, że 24 lipca w Rzeszowie odebrał promesę na remont dróg   

w Daliowej, Posadzie Jaśliskiej, Woli Niżnej. 

Na zakończenie, w punkcie tym Wójt zaprosił obecnych na posiedzeniu do kibicowania w 

dniu jutrzejszym podczas przejazdu przez teren Gminy Jaśliska wyścigu kolarskiego 

,,Przełomy Wisłoka” i tu przedstawił przebieg trasy tego wyścigu, oraz w niedzielę na Turniej 

Piłki Nożnej o puchar Wójta Gminy Jaśliska, którego organizatorem jest  LKS ,Jasiołka 

Inwentech Jaśliska. Informował, że zawody rozpoczynają się o godz. 10- tej. 
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Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na LX sesji Rady Gminy Jaśliska przedstawił 

Zastępca wójta Gminy Jerzy Magierowski. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

     

Ad. 4. Zapytania i wolne wnioski 

 

Radna Renata Pelczar poinformowała, że podczas ostatniego odbioru śmieci  

w miejscowości Szklary nie zostały zabrane dwa worki. Tłumaczyła, że powodem 

pozostawienia były  puszki po farbach znajdujące się w tych workach. Zadała pytanie: czy 

puszki po farbach należy oddawać jako odpady niesegregowane czy segregowane. Ponadto 

powiedziała, że skoro podjęta została uchwała dotycząca kontenerów , a gmina posiada środki 

z przeznaczeniem na dotacje na zadania poza gminne, więc miejmy też środki  

z przeznaczeniem dla gminy na zrealizowanie własnych zadań. Powiedziała, że jeżeli 

kontenery usytuowane są przy blokach w jednej miejscowości, to niech będą one wszędzie 

tam, gdzie wskazuje uchwała. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.5a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś pytania 

do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniował ten projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr LXI/354/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 lipca 2018 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXI/354/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy Bogusława Gwiżdż, czy są jakieś pytania  

do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na 

lata 2018 -2024, pytań nie zgłoszono. 

Radna Teresa Mezglewska poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr LXI/355/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 lipca 2018 r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska  

na lata 2018 -2024 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXI/355/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5c. 

Nie było pytań do kolejnego projektu uchwały, w sprawie zmiany uchwały własnej  

nr LVII/331/18 Rady Gminy Jaśliska z 29 maja 2018 r. w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok. 

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów   

do tego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr LXI/356/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 lipca 2018 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały własnej nr LVII/331/18 Rady Gminy Jaśliska  

z 29 maja 2018 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXI/356/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5d. 

Nie było również pytań do kolejnego projektu uchwały, w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Krośnieńskiego na realizację zadania publicznego.  

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów   

do tego projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr LXI/357/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 lipca 2018 r. 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Krośnieńskiego na 

realizację zadania publicznego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 14 radnych/. 
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Uchwała została oznaczona numerem LXI/357/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6. Oświadczenia radnych, Wójta i  przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym, w związku z brakiem oświadczeń, Przewodniczący Rady Bogusław 

Gwiżdż zgłosił wniosek, aby członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 

zorganizowali spotkanie ze stronami w związku z zamianą nieruchomości pomiędzy Gminą 

Jaśliska a Panią Spólnik w miejscowości Daliowa celem oceny, czy możliwe jest choćby 

częściowe rozwiązanie istniejącego problemu dotyczącego odprowadzenia wody. Prosił, aby 

Komisja na najbliższej sesji przedstawiła Radzie opinię w tej sprawie.     

Zabierając głos radny Ryszard Chowaniec stwierdził, że Komisja ustalając fakty będzie miała  

trudności ze względu na brak finansów. Kwota 16.000 zł, o której była mowa na posiedzeniu 

wspólnym Komisji  jest kroplą w morzu potrzeb, aby cokolwiek zrobić, w tym rozwiązać 

problem wody. Jego zdaniem jest to możliwe do zrealizowania po zwiększeniu środków na 

realizacje tego zadania. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że na temat finansów prowadzone będą rozmowy po 

przedstawieniu przez Komisję sposobu rozwiązania istniejącego problemu oraz zakresu,  

o jaka kwotę zwiększyć środki.  

W związku z powyższym wywiązała się dyskusja. W jej trakcie radni rozważali możliwości 

rozwiązania problemu dotyczącego odprowadzenia wody  w związku z zamianą 

nieruchomości w Daliowej. 

Po jej zakończeniu, poddany przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż pod 

głosowanie wniosek Rada Gminy Jaśliska przyjęła większością głosów: 13 ,,za” przy  

1 ,,wstrzymującym się”.  

 

Ad.7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

Wójt Adam Dańczak odpowiadając radnej Renacie Pelczar na zadane pytania 

poinformował, że w sytuacji, kiedy mieszkaniec za późno wystawi worki, po podebraniu już 

odpadów przez firmę,  należy zgłosić do Urzędu Gminy zaistniały fakt i pozostawione worki 

te zostaną przez gminę zabrane i przechowane do kolejnego odbioru. Następnie udzielił 

wyjaśnień w zakresie segregacji odpadów.  

Radna Renata Pelczar powiedziała, iż zawsze była mowa, że butelki po chemikaliach, puszki 

po farbach oddaje się jako odpady niesegregowane. Zadała pytanie: dlaczego nie zostały 

zabrane  worki, które wyniesione były dzień wcześniej.   

W odpowiedzi Wójt powiedział, że nie wie dlaczego worki nie zostały zabrane. 

Wójt udzielił w tym miejscu obszernych wyjaśnień w zakresie gospodarowania odpadami 

komunalnymi niesegregowanymi na terenie Gminy Jaśliska. W trakcie wyjaśnień 

wywiązywały się rozmowy, a na zadawane przez radnych pytania udzielał odpowiedzi.  

Następnie w sprawie kontenerów Wójt poinformował, że już kiedyś odpowiadał radnej 

Renacie Pelczar na to pytanie w sprawie kontenerów. Mieliśmy nadzieję, że gmina otrzyma 

dofinansowanie na zakup kontenerów z Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony Środowiska.  

Informował w tym miejscy, że do dnia dzisiejszego nie został ogłoszony konkurs  

na utylizację azbestu.  
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Mówił, że jedynym rozwiązanie w tym momencie, aby zrealizować zapis Regulaminu, to jest 

opracowanie dokumentacji na Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych  

i pozyskanie środków poprzez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska. Następnie udzielił 

szerszych informacji na temat funkcjonowania PSZOK-u 

Wywiązała się krótka rozmowa na temat odbioru odpadów, a po jej zakończeniu, Wójt Adam 

Dańczak zwrócił się do Sołtysów, szczególnie Sołtysa z Jaślisk i Posady Jaśliskiej z 

pytaniem, czy rozmawiali z mieszkańcami na temat scalania gruntów. 

Udzielił szerszych informacji w tym obszarze. 

Radni podjęli rozmowę na temat: scalanie gruntów a dotacje unijne. 

Wójt następnie poinformował radnych o potrzebie wyregulowania granicy z racji remontu 

dróg ze środków powodziowych: drogi biegnącej do Pana                  , w Posadzie Jaśliskiej 

biegnącej na tzw.: ,,Misiówkę” oraz w Woli Niżnej drogi za Kościołem.  

Na pytanie Zastępcy Przewodniczącego Rady Jana Farbańca w sprawie budowy kanalizacji 

na terenie gminy Jaśliska  Wójt w odpowiedzi poinformował, że protest został negatywnie 

rozpatrzony i udzielił szerszych wyjaśnień w obszarze gospodarki ściekowej.    

 

Ad. 8. Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął LXI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1820.  

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                      


